

non signataires dudit Traité et les invitera à y adhérer expressément et sans limite de durée.

Cette adhésion sera effectuée par une déclaration adressée au Gouvernement de Sa Majesté dans le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord.

ARTICLE 26.

Le présent Traité, dont les textes français et anglais feront foi, restera déposé dans les archives du Gouvernement de Sa Majesté dans le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord. Des expéditions authentiques en seront remises aux Gouvernements de toutes les Hautes Parties Contractantes.

En foi de quoi les Prénipotentiaires sus-nommés ont signé le présent Traité et y ont apposé leurs cachets.

Fait à Londres, le vingt-deux avril mil neuf cent trente.

of the said Treaty, inviting them to accede thereto definitely and without limit of time.

Such accession shall be effected by a declaration addressed to His Majesty's Government in the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland.

ARTICLE 26.

The present Treaty, of which the French and English texts are both authentic, shall remain deposited in the archives of His Majesty's Government in the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland. Duly certified copies thereof shall be transmitted to the Governments of all the High Contracting Parties.

In faith whereof the above-named Plenipotentiaries have signed the present Treaty and have affixed thereto their seals.

Done at London, the twenty-second day of April, nineteen hundred and thirty.

HENRY L. STIMSON.
 CHARLES G. DAWES.
 CHARLES F. ADAMS.
 JOSEPH T. ROBINSON.
 DAVID A. REED.
 HUGH GIBSON.
 DWIGHT W. MORROW.
 ARISTIDE BRIAND,
 J. L. DUMESNIL.
 A. DE FLEURIAU.
 J. RAMSAY MACDONALD.
 ARTHUR HENDERSON.
 A. V. ALEXANDER.
 W. WEDGWOOD BENN.
 PHILIPPE ROY.
 JAMES E. FENTON.
 T. M. WILFORD.
 C. T. TE WATER.
 T. A. SMIDDY.
 ATUL C. CHATTERJEE.
 G. SIRIANNI.